

WILSON, John

The Dramatic Works of John Wilson. With Prefatory Memoir, Introductions, and Notes.

Reference: 4201

Edinburgh / London William Paterson / H. Sotheran & Co. 1874 Première édition. Édition limitée imprimée pour les seuls abonnés. 1/450 sur petit papier. Reliure cartonnée en cartons recouverts de tissu crème. Étiquette en papier au dos, telle qu'elle a été produite. Les plats sont maintenant assombris et frottés, avec quelques salissures sur l'étiquette. Le contenu est propre, à l'exception d'une légère rousseur sur les pages préliminaires. Quelques pages ne sont pas coupées. Bon état général. John Wilson était un dramaturge anglais, un avocat et un ancien Recorder of Londonderry. Sa pièce *The Cheats* - incluse dans ce volume - fut l'une des premières produites après la Restauration. Elle a été jouée en 1663. Sont également inclus dans ce volume : *Andronicus Commenius*, *The Projectors*, et *Belphegor*. xvi, 401 pp. 210 x 130 mm

Comment: First edition. Limited edition printed for subscribers only. 1/450 on small paper. Hardback in cream cloth covered boards. Paper label to spine, as produced. Boards are now darkened, and rubbed, with some soiling to label. Contents are clean apart from some light foxing to prelims. A few pages remain uncut. Overall good. John Wilson was an English playwright, lawyer, and one time Recorder of Londonderry. His play *The Cheats* - included in this volume - was one of the first produced after the Restoration. This was staged in 1663. Also included here are: *Andronicus Commenius*, *The Projectors*, and *Belphegor*. xvi, 401 pp. 210 x 130 mm (8CE x 5 inches). .

Year 1874

Price: **€58.00**

This item is offered by:

Harrison-Hiett Livres Rares
 harrisonhiett@gmail.com
 Phone: +33 7 84 03 12 53

<https://v5.livre-rare-book.net/livres/29196513-4201>